
PROTOKÓŁ Nr LXVI/2023 z SESJI RADY MIASTA odbytej w dniu 14 grudnia 2023 r.

Sesję rozpoczęto o godz. 13.00.

W sesji udział wzięło 20 radnych na ogólna liczbę 23.

1.  Otwarcie Sesji.

2.  Zmiany, uzupełnienia porządku obrad.

3.  Zatwierdzenie protokołów z Sesji Rady Miasta z dnia 23 listopada 2023 roku, 30 listopada 2023 

roku oraz 5 grudnia 2023 roku.

4.  Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.

5.  Skargi, wnioski i petycje wpływające do Rady Miasta.

6.  Projekt Budżetu Miasta na 2024 rok.

a. przedstawienie przez Prezydenta Miasta projektu uchwały budżetowej na 2024 r.,

b. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach,

c. odczytanie opinii Komisji Finansowo-Budżetowej,

d. podjęcie uchwał w sprawie:

1a/LXVI/2023 - uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2038 (wraz 

z autopoprawką)

2a/LXVI/2023 - uchwalenia budżetu miasta na 2024 rok (wraz z autopoprawką)

7.  Podjęcie uchwał w sprawie:

12/LXVI/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2038

13/LXVI/2023 w sprawie zmian budżetu miasta na 2023 rok

3/LXVI/2023 – uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i kanalizacyjnych będących w posiadaniu Wodociągów Siemianowickich Aqua-Sprint Sp. z o.o. na 

lata od stycznia 2024r. do grudnia 2026r.

4/LXVI/2023 – wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy, na czas nieoznaczony, nieruchomości gruntowej o powierzchni 442m2, 

położonej w Siemianowicach Śląskich w rejonie ulicy Wróbla, będącej fragmentem działki 

geodezyjnej nr 21-4165/293, stanowiącej własność Gminy Miasta Siemianowice Śląskie, 

z przeznaczeniem na ogródek działkowy

5/LXVI/2023 – ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie miasta 

Siemianowice Śląskie na 2024 rok
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6/LXVI/2023 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem 

Sosnowiec w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób 

nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień 

w Sosnowcu w roku 2024

7/LXVI/2023 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem 

Chorzów w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób 

nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom

Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2024

8/LXVI/2023 – przekazania dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonanie zadań 

z zakresu udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta 

Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2024

9/LXVI/2023 -  przekazania dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonanie zadań z zakresu 

udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice 

Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2024

10/LXVI/2023 - określenia warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych

11/LXVI/2023 - częściowej zmiany Uchwały nr 286/2020 Rady Miasta Siemianowic Śląskich z dnia 

17 grudnia 2020r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w 

spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 

(Miastu) Siemianowice Śląskie lub jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu

i osób uprawnionych do udzielania ulg

8.  Przyjęcie terminarza Sesji i planu pracy Rady Miasta do końca kadencji.

9.  Przyjęcie terminarzy posiedzeń i planów pracy Komisji stałych Rady Miasta do końca kadencji.

10. Powołanie Komisji Uchwał na okres do końca kadencji.

11.  Sprawy informacyjne.                                                                                                                            

12.  Zamknięcie obrad Sesji.

Ad. 1

Otwarcie Sesji.

Przewodniczący Rady Miasta Pan Adam Cebula otworzył LXI Sesję Rady Miasta Siemianowic 

Śląskich zwołaną zgodnie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
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(t. j. Dz. U. z 2023 r., poz. 40 z późniejszymi zmianami) i stwierdził, że na podstawie wykazu 

obecności generowanego z systemu Rada Miasta jest władna do podejmowania prawomocnych 

uchwał.

Przewodniczący przywitał: Prezydenta Miasta Pana Rafała Piecha, I Zastępcę Prezydenta Miasta 

Panią Agnieszkę Gładysz, II Zastępcę Prezydenta Miasta Panią Beatę Gałecką, Sekretarza Miasta 

Pana Adama Skowronka, Skarbnika Miasta Panią Katarzynę Chrapek-Rogowską, Panią Martę 

Nowacką Prezes Szpitala Miejskiego w Siemianowicach Śląskich oraz Naczelników Wydziałów, 

Kierowników Referatów, pracowników Urzędu Miasta, mieszkańców oraz radnych. 

Przywitał również zaproszonych gości: Panią Monikę Giluk Komendantkę Hufca ZHP 

w Siemianowicach Śląskich oraz mł. asp. Marcina Klasika oraz mł. asp. Artura Niedzielskiego 

z Komendy Miejskiej Policji w Siemianowicach Śląskich

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, iż w skład Komisji Uchwał wchodzą: Pani Aleksandra 

Krążek, Pani Barbara Patyk-Płuciennik, Pan Bartłomiej Pieczykolan, Pan Tomasz Nowara, Pan 

Łukasz Rosicki.

W tym punkcie posiedzenia Sesji Rady Miasta Przewodniczący Rady zwrócił się do zebranych 

z prośbą aby uczcić pamięć niedawno zmarłej Małgorzaty Liczberskiej - byłej radnej Rady Miasta 

oraz Piotra Kochanka - Rzecznika Prasowego Urzędu Miasta. Został wyemitowany filmik 

poświęcony pamięci Piotra Kochanka. Prezydent Miasta zabrał głos dzieląc się wspomnieniami 

o zmarłym.

W tym momencie Sesji Przewodniczący Rady Miasta zarządził krótką przerwę w obradach. Przerwa

trwała do 13.15.

Ad. 2

Zmiany, uzupełnienia porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do radnych z propozycją aby dokonać zmiany numeracji 

Sesji. Z uwagi na fakt, iż sesja zaplanowana na dzień 14.12.2023r. zwołana została 

z roboczym  numerem porządkowym  LXV, a w międzyczasie zwołana została sesja na wniosek 

Prezydenta Miasta o numerze roboczym LXVI zaproponował, aby dla prawidłowości numeracji 
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kolejno odbytych sesji, sesji z dnia 5 grudnia nadać numer LXV, zaś sesji z 14 grudnia 

i wszystkim wniesionym projektom uchwał nadać numer LXVI. Nie wniesiono sprzeciwu wobec 

propozycji, wobec czego Przewodniczący poddał pod głosowanie dokonanie zmiany numeracji  

sesji z 5 grudnia z numeru LXVI na LXV, a sesji aktualnej z numeru LXV na LXVI oraz dokonanie 

zmian w roboczych numerach projektów uchwał

głosowanie:

za               -          20

przeciw     -            0

wstrzym.   -            0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta dokonała zmian w numeracjach 

porządkowych Sesji Rady Miasta poprzez nadanie numeru LXV Sesji z dnia 5 grudnia oraz nadanie 

numeru LXVI Sesji z dnia 14 grudnia br.

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, aby pkt 3. porządku obrad uzupełnić o „Zatwierdzenie

protokołu z Sesji Rady Miasta z dnia 5 grudnia 2023 r.”

głosowanie:

za               -          20

przeciw     -            0

wstrzym.   -            0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta dokonała uzupełnienia porządku obrad 

o zatwierdzenie protokołu z dnia 5 grudnia br.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Prezydent Miasta w terminie 7 dni 

w dniu 06.12.2023r. skierował pod obrady Rady Miasta projekt uchwały 10/LXVI/2023 w sprawie 

określenia warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych oraz projekt uchwały 11/LXVI/2023 w sprawie częściowej zmiany Uchwały nr 

286/2020 Rady Miasta Siemianowic Śląskich z dnia 17 grudnia 2020r. w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie (Miastu) Siemianowice Śląskie lub jednostkom 

podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 
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stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób uprawnionych do udzielania ulg

Wprowadzenie ww. uchwał  do porządku obrad  nie wymagało głosowania.

Radni powyższe projekty uchwał otrzymali.

Uchwały były przedmiotem obrad Komisji Finansowo-Budżetowej, Polityki Społecznej oraz 

Rozwoju Miasta i Inwestycji.

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Prezydent Miasta w dniu 8.12.2023r. 

skierował pod obrady Rady Miasta projekty uchwał nr 12/LXVI/2023 w sprawie zmiany wieloletniej

prognozy finansowej na lata 2023-2038 oraz 13/LXVI/2023 w sprawie zmian budżetu miasta na 

2023 rok

Wprowadzenie ww. uchwał do porządku obrad  wymagało głosowania.

Radni powyższe projekty uchwał otrzymali.

Uchwały były przedmiotem obrad Komisji Finansowo-Budżetowej oraz Rozwoju Miasta 

i Inwestycji.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały  12/LXVI/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2038

głosowanie:

za               -          20

przeciw     -            0

wstrzym.   -            0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta dokonała uzupełnienia porządku o projekt 

uchwały o numerze 12/LVXI/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2023-2038

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały  13/LXVI/2023 w sprawie zmian budżetu miasta na 2023 rok

głosowanie:

za               -          20
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przeciw     -            0

wstrzym.   -            0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta dokonała uzupełnienia porządku o projekt 

uchwały o numerze 13/LXVI/2023 w sprawie zmian budżetu miasta na 2023 rok

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w dniu 11.12.2023r Prezydent Miasta skierował 

pod obrady autopoprawkę do projektu budżetu miasta na rok 2024 oraz wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2038.

Radni powyższe autopoprawki otrzymali wraz z projektami uchwał zawierającymi te poprawki.

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował aby projekty uchwał 12/LXVI/2023 oraz  

13/LXVI/2023, były procedowane na początku punktu 7 porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zmianę  kolejności procedowania projektów 

uchwał nr 12/LXVI/2023 oraz  13/LXVI/2023, były procedowane na początku punktu 7 porządku 

obrad.

głosowanie:

za               -          20

przeciw     -            0

wstrzym.   -            0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta zmieniła kolejność procedowania 

projektów uchwał w punkcie 7 porządku obrad. 

Innych propozycji zmian porządku obrad nie zgłaszano.

Ad. 3

Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miasta z dnia 23 i 30 listopada oraz 5 grudnia 2023r.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że nie wpłynęły uwagi do protokołów z dnia 

23 listopada, 30 listopada oraz 5 grudnia. Radni powyższe projekty protokołów otrzymali.
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Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miasta

z dnia 23 listopada 2023 r.

głosowanie:

za               -          20

przeciw     -            0

wstrzym.   -            0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta zatwierdziła protokół z sesji Rady Miasta

z dnia 23 listopada 2023 r.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miasta

z dnia 30 listopada 2023 r.

głosowanie:

za               -          17

przeciw     -            0

wstrzym.   -            3

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta zatwierdziła protokół z sesji Rady Miasta

z dnia 30 listopada 2023 r.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miasta

z dnia 5 grudnia 2023 r.

głosowanie:

za               -         17

przeciw     -            0

wstrzym.   -            3

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta zatwierdziła protokół z sesji Rady Miasta

z dnia 5 grudnia 2023 r.
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Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Miasta ma prawo przyznawać różnego rodzaju 

wyróżnienia. Jednym z ważniejszych wyróżnień jakie nadaje Rada Miasta jest dyplom „Zasłużony 

dla Siemianowic Śląskich”. Ze względu na obchody 100-lecia działalności w roku 2023, Hufiec 

Związku Harcerstwa Polskiego otrzymał w/w dyplom. Przewodniczący Rady Miasta poprosił Panią 

Barbarę Patyk-Płuciennik, Wiceprzewodniczącą Rady Miasta, o odczytanie Uchwały Nr 777/2023 z 

23 listopada 2023 roku w sprawie nadania dyplomu  „Zasłużony dla Siemianowic Śląskich” Hufcowi

Związku Harcerstwa Polskiego w Siemianowicach Śląskich. Po odczytaniu Uchwały przystąpiono do

wręczenia dyplomu i pamiątkowego medalu. Następnie głos zabrała Komendantka Hufca ZHP Pani 

Monika Giluk, która w imieniu całego środowiska harcerskiego podziękowała za wyróżnienie i 

przekazała światełko Betlejemskie. 

W dalszej części Sesji Przewodniczący poinformował zebranych, że Rada Miasta postanowiła 

uhonorować również policjantów Pana mł. asp. Marcina Klasika oraz mł. asp. Artura Niedzielskiego

z Komendy Miejskiej Policji w Siemianowicach Śląskich, za uratowanie życia mieszkańcowi miasta. 

Następnie Przewodniczący Rady oddał głos Komendantowi Policji Panu Waldemarowi 

Wierzyckiemu.       

Ad. 4

Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.

Prezydent Miasta złożył informację z działalności w okresie międzysesyjnym.

Dyskusja:

Pan Andrzej Gościniak 

Pan Adam Cebula

Prezydent Miasta Rafał Piech

Pan Andrzej Gościniak 

Prezydent Miasta Rafał Piech

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Prezydent Miasta Rafał Piech

Pan Adam Cebula

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Pan Adam Cebula

Prezydent Miasta Rafał Piech

8



Pan Grzegorz Jurkiewicz

Prezydent Miasta Rafał Piech

Pan Grzegorz Mól

Prezydent Miasta Rafał Piech

Pani Małgorzata Gościniak

Prezydent Miasta Rafał Piech

Pan Łukasz Rosicki

Prezydent Miasta Rafał Piech

Pan Andrzej Gościniak – zwrócił się do Prezydenta o przekazanie Klubowi Koalicji Obywatelskiej 

informacji dotyczącej Spółki MPGKiM 

Prezydent Miasta Rafał Piech

Pani Karina Siwiec-Magielnicka – zwróciła się o przekazanie informacji o Prezesie Spółki MPGKiM

Prezydent Miasta Rafał Piech – zobowiązał się przygotować odpowiedzi na zadawane pytania 

radnych

Pan Adam Cebula – zwrócił się o przekazanie przygotowanych dla radnych odpowiedzi na temat 

Spółki MPGKiM

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Prezydent Miasta Rafał Piech

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Prezydent Miasta Rafał Piech

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Pan Adam Cebula

Ad. 5

Skargi, wnioski i petycje wpływające do Rady Miasta.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w dniu 12.12.2023 r. do Rady Miasta wpłynęła 

skarga na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemianowicach Śląskich.

Przewodniczący Rady zaproponował, aby skargę przekazać do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przekazanie skargi do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji
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głosowanie:

za               -          20

przeciw     -            0

wstrzym.   -            0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przekazała skargę do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji

Ad. 6

Projekt Budżetu Miasta na 2024 rok.

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż zgodnie z pkt 10 załącznika nr 

2 do Uchwały nr 734/2010 Rady Miasta Siemianowic Śląskich z dnia 28 października 2010 r. 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej z późń. zm. nie ma dyskusji w tym 

punkcie natomiast dopuszczane będą oświadczenia i stanowiska. Kolejność procedowania będzie 

następująca:

1. przedstawienie przez Prezydenta Miasta projektu budżetu na 2024 rok,

2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach,

3. odczytanie opinii Komisji Finansowo- Budżetowej.

Następnie Kluby i indywidualnie Radni będą mogli zabrać głos, żeby złożyć oświadczenia albo 

odnieść się do budżetu. Panie Prezydencie przechodzimy do podpunktu 1. Udzielam głosu. 

a) Prezydent Miasta Pan Rafał Piech

Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, Szanowni Państwo, ja tylko króciutko chciałem tylko 

podsumować, ponieważ ten projekt budżetu otrzymaliście Państwo jakiś czas temu. Byłem na kilku

komisjach, była również Pani Skarbnik, która myślę dokładnie wszystko wyjaśniła, ale chciałem 

powiedzieć, że ja mam taką wielką satysfakcję z tego, że pomimo bardzo trudnej sytuacji 

światowej, ogólnopolskiej, gospodarczej, finansowej można powiedzieć, że to jest jeden z lepszych 

budżetów jaki mieliśmy. To jest budżet, w którym nie planujemy kredytów, to jest budżet, 

w którym jest rekordowa ilość inwestycji, bo ponad 20% w skali budżetu miasta. Jest to rekordowy

budżet, bo przekracza pół miliarda złotych i to co też bardzo cieszy, że on zakłada moi drodzy 

inwestycje na poziomie prawie 70 mln na remont kamienic, na remont pustostanów, na remont 
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elewacji czyli to co jest najbardziej potrzebne dla, myślę, tysięcy mieszkańców w Siemianowicach 

Śląskich, którzy czekają aż ta substancja zdegradowana, bo jest mocno zniszczona zębem czasu 

będzie remontowana. To są też środki z Nowego Ładu, które pozyskaliśmy, środki zewnętrzne 

tj. około 70 mln, no i około 50 mln to są środki, które pozwolą nam uzbroić potężny teren 

przemysłowy gdzie między innymi powstaje nowa walcownia. Wiemy, że już są zainteresowane 

kolejne firmy, duże firmy, bardzo duże firmy, które będą zatrudniały po kilkaset osób w swoich 

zakładach produkcyjnych. Oczywiście firmy bezpieczne, bo tylko z takimi chcemy współpracować. 

Nie żadne odpadowe czy śmieciowe z odpadami komunalnymi. Na to zgody w Siemianowicach nie 

ma, o tym zresztą już wspominałem. Myślę, że też dzięki naszemu wirtuozowi- Pani Skarbnik, 

całemu zespołowi udało się bardzo dobrze skroić i przygotować ten budżet. Pani Prezydent mnie 

poprawia, że na kamienice nie 70, a 90 mln złotych, a więc to jest prawie 100 mln, słuchajcie 

potężne środki i praktycznie ruszamy, chcemy ruszyć z początkiem roku z realizacją tego, bo to jest

dzisiaj najbardziej palący chyba problem nas wszystkich. Dziękuję też jeszcze raz Pani Skarbnik, 

współpracownikom, moim Zastępcom, Sekretarzowi, Wydziałowi Finansowemu 

i wszystkim Naczelnikom, którzy przyczynili się, bo wspólnie tworzymy ten budżet i dziękuję też 

Radnym za waszą otwartości, wasze zaangażowanie. Bardzo dziękuję. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do podpunktu 2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach. Panie Prezydencie, kto to uczyni? 

Prezydent Miasta Pan Rafał Piech

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczyta Skarbnik Miasta Pani Katarzyna Chrapek- 

Rogowska. 

b) Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Udzielam głosu Pani Skarbnik Katarzynie Chrapek- Rogowskiej. 

Pani Katarzyna Chrapek- Rogowska Skarbnik Miasta odczytała:

-Uchwałę Nr 4200/IV/164/2023 z dnia 8 grudnia 2023 roku IV Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

przyjętego w projekcie uchwały budżetowej Miasta Siemianowice Śląskie na 2024 rok

/ uchwała stanowi załącznik protokołu/ 
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- Uchwałę Nr 4200/IV/165/2023 z dnia 8 grudnia 2023 roku IV Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta 

Siemianowice Śląskie projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok wraz z uzasadnieniem i 

materiałami informacyjnymi

/uchwała stanowi załącznik protokołu/

- Uchwałę Nr 4200/IV/166/2023 z dnia 8 grudnia 2023 roku IV Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta 

Siemianowice Śląskie projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-

2038

/uchwała stanowi załącznik protokołu/

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Bardzo dziękuję. Obecnie przechodzimy do podpunktu c) Odczytanie opinii Komisji Finansowo- 

Budżetowej. 

c) Pan Wojciech Matczak Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej odczytał Opinię Komisji 

Finansowo- Budżetowej w sprawie projektu budżetu miasta na 2024 rok oraz projektu wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2038. 

/opinia stanowi załącznik protokołu/

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Dziękuję bardzo członkom komisji, którzy pracowali nad budżetem. Szanowni Państwo zanim 

przejdziemy do podpunktu d) Podjęcie uchwał w sprawie, zgodnie z zasadą bardzo proszę                 

o ewentualne oświadczenia. Żeby był porządek prosiłbym, żeby najpierw w imieniu klubów, 

a później indywidualne. Bardzo proszę o zgłaszanie się. Bardzo proszę Pani Przewodnicząca Danuta

Sobczyk. Rozumiem, że w imieniu Klubu Prawa i Sprawiedliwości. Bardzo proszę. 

Pani Danuta Sobczyk 

Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości analizując przedłożone dokumenty; wieloletnią prognozę 

finansową na lata 2024-2038 oraz projekt budżetu miasta na rok 2024 zwraca uwagę na 

niepokojąco wysoki poziom zadłużenia miasta w kwocie 139 mln.800 tys. zł.                                         
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Zachodzi poważna obawa, że w następnych latach nowej już kadencji samorządu, gmina nie będzie

w stanie spłacać zadłużenia oraz kosztów jego obsługi. Obsługa długu publicznego w kwocie             

8 mln.300 tys.zł. jest ponad dwa razy większa niż spłata długu w kwocie 3 mln.600 tys.zł.              

Należy zauważyć, że dług miasta planowany w 2024r. stanowi 25,9% dochodu i zbliża nas do 

niebezpiecznej granicy. Biorąc pod uwagę wysokie zadłużenie miasta dziwi kwota 18 mln. zł. 

wolnych środków planowanych na rok 2024. Jak wynika z dokumentów w roku 2023 nie 

wykorzystano 10 mln.400 tys. zł. oraz 3 mln.100 tys.zł. z rządowego funduszu rozwoju dróg              

i 1 ml.400 tys.zł. z funduszu dopłat. Świadczy to o tym, że nie zrealizowano ważnych dla 

mieszkańców zadań.                                                                                                                          

Dochody ogółem planowane  w 2024r.wzrastają w w stosunku do 2023r. o 22,1% , w tym ze 

sprzedaży mienia i przekształceń własnościowych o 26,1% co potwierdza niepokojący trend  

wyprzedaży majątku gminy.                                                                                                                

Wydatki ogółem wzrastają o 10,7%, w tym wydatki majątkowe (inwestycyjne) aż o 70,8%, 

natomiast wydatki bieżące tylko o 1%. Zachodzi obawa, że środki na wydatki bieżące m.in. na 

wynagrodzenia, media, inflacja, będą niewystarczające.

W wydatkach inwestycyjnych przewidziano 55 mln.zł. na transport i łączność, z czego 50 mln.zł.      

w dzielnicy Srokowiec, gdzie powstaje walcownia, a tylko 3 mln.341tys.zł. na drogi gminne. To 

duża dysproporcja. Poza tym z analizy wynika, że wydatki bieżące nadal są wyższe od dochodów 

bieżących. 

Nie zrealizowano założonych wcześniej inwestycji ,jak budowa mieszkań komunalnych, budowa 

ronda przy ul. Krupanka, remont i modernizacja budynku byłego Gimnazjum nr 2, remont Ośrodka 

Interwencji Kryzysowej i co najważniejsze nie podjęto jakichkolwiek działań w kierunku budowy 

wschodniej obwodnicy miasta, kluczowej dla wszystkich mieszkańców Siemianowic Śląskich.

W projekcie budżetu na rok 2024 odnotowujemy również pozytywne aspekty jak, zmniejszenie 

zadłużenia w stosunku do roku 2023. Planowane zadłużenie na rok 2023 to 148 mln.zł.,                     

a planowane zadłużenie w roku 2024 to 138 mln.800 tys.zł. Bardzo nas cieszy fakt, że na 

gospodarkę mieszkaniową w wydatkach majątkowych przeznaczono 38 ml.zł. m.in. na 

modernizację zasobów mieszkaniowych, przebudowę paneli grzewczych, pustostany i rewitalizację

obszarów miejskich. W budżecie na 2024r. zabezpieczono 5 mln.zł. dla szpitala miejskiego. To są 

środki, które bezpośrednio podwyższą poziom życia naszych mieszkańców. Z zadowoleniem 

przyjmujemy, że nasze wnioski i postulaty podnoszone w obecnej kadencji Rady Miasta wreszcie 

znalazły akceptację. W minionych latach wielokrotnie zabiegaliśmy o środki dla szpitala miejskiego 
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i na gospodarkę mieszkaniową. 

Biorąc pod uwagę niesprzyjające czynniki zewnętrzne jak: pandemia COVID 19, wojna na Ukrainie, 

coraz więcej zadań nakładanych na samorząd przy zmniejszających się wpływach do budżetu i co 

najważniejsze dbając o nadrzędny interes mieszkańców, Klub Radnych Prawa 

i Sprawiedliwości zagłosuje za przyjęciem budżetu na 2024 rok.

Podpisali: Danuta Sobczyk, Barbara Patyk – Płuciennik, Marek Urbańczyk, Łukasz Rosicki.                   

Pan Adam Cebula

Bardzo dziękuję Klubowi Prawa i Sprawiedliwości za tą bardzo dokładną analizę. Obecnie udzielam 

głosu Pani Karinie Siwiec- Magielnickiej. Bardzo proszę Pani Przewodnicząca.  

Pani Karina Siwiec- Magielnicka 

STANOWISKO Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej w sprawie budżetu miasta Siemianowice 

Śląskie na 2024 rok, zgłoszone podczas Sesji Rady Miasta w dniu 14 grudnia 2023 r.

Dla jednoznaczności naszego stanowiska w sprawie budżetu miasta na 2024 rok pragniemy 

zaznaczyć, że akceptujemy w znacznej części przedstawiony w budżecie miasta na ten rok plan 

dochodów i wydatków, w szczególności te , które są niezbędne i konieczne dla zabezpieczenia 

potrzeb mieszkańców oraz sprawnego działania miasta.

Kolejny raz podkreślamy, iż nasze działania w Radzie Miasta były i są skierowane na wspieranie 

społecznej odpowiedzialności w zakresie edukacji młodego pokolenia siemianowiczan, na ochronę 

zdrowia, w szczególności osób starszych, na ochronę zagrożonego środowiska i zapobieganie 

katastrofie klimatycznej oraz na rozwój   miasta. Potwierdzeniem naszych działań są liczne projekty

uchwał jakie nasz Klub przedkładał Radzie Miasta na przestrzeni lat 2019-2023. 

Zgłaszamy jednak krytyczne uwagi, w szczególności odnoszące się do:

- dochodów, w tym pochodzących z dalszej wyprzedaży majątku miasta,

- wydatków w szczególności na edukację i wielkości subwencji oświatowej,

- spłaty długów, deficytu budżetowego i ochrony środowiska.

1) co, do DOCHODÓW, to dalece nie wystarczają one na pokrycie WYDATKÓW ujętych 

w budżecie, a to powoduje DEFICYT budżetu miasta w wysokości 15,4 mln.zł Deficyt ten byłby 

znacznie większy, gdyby nie to, że wykorzystamy 28,0 mln.zł z tytułu obligacji wyemitowanych 

z końcem bieżącego roku a niewykorzystanych w roku 2023. Faktyczny deficyt budżetu na 2024 

rok wynosi więc 43,4 mln.zł. Stąd logiczny wniosek, że jako miasto żyjemy ponad nasze finansowe 
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możliwości. 

Po raz kolejny więc sygnalizujemy, że możliwości wyprzedaży działek pod willowe osiedla 

deweloperskie oraz działek inwestycyjnych niebawem się wyczerpią, jeśli już się nie wyczerpały,      

a wówczas, co będziemy wyprzedawać, by powiększyć dochody budżetu i pokryć konieczne 

wydatki? Niestety zupełnie upadła koncepcja budowy osiedla komunalnego na Bańgowie, gdyż 

potencjalne działki zostały wyprzedane a w miastach ościennych takie działania zostały podjęte      

i powstają tam mieszkania komunalne. Zwracamy też uwagę na brak inwestycji generujących 

dochody, obecnie głównie inwestujemy w przyszłe źródła wydatków, a nie dochodów. W tempie 

błyskawicznym wyprzedajemy się z posiadanego mienia, tę pozycję w budżecie planuje Prezydent 

Miasta w 2024 roku zrealizować na kwotę aż 32,3  mln.zł. To stwarza sytuację wysoce 

niebezpieczną, gdyż gmina wyzbywa się majątku na wielką skalę a nie skupia się na pozyskiwaniu 

większych możliwości finansowania zewnętrznego.

2) co, do WYDATKÓW zaplanowanych na 2024 rok, to nie ma wątpliwości, że żyjemy ponad stan, a 

z pewnością ponad nasze możliwości finansowe.  

Dla przykładu na rok obecny 2023 zaplanowaliśmy deficyt w kwocie 38,5 mln.zł a kończymy 

deficytem na poziomie 53,8 mln.zł, czyli większym aż o 15,3 mln.zł.

Wydatki budżetu miasta na 2024 rok mają tę samą cechę, co poprzednie, są NIEDOSZACOWANE, 

gdyż inaczej budżetu nie moglibyśmy uchwalić, bo by się nie zamknął a RIO nie wyraziłaby 

pozytywnej o nim opinii.

Oto przykład niedoszacowania wydatków na oświatę i wychowanie w planie na 2024 rok                  

a mianowicie tylko w planowanych dotacjach dla niepublicznych jednostek oświatowych 

przewidujemy  wydatki w wysokości 11,9 mln.zł wiedząc, że wykonanie za 2023 rok przekroczy 

kwotę aż 20,1 mln.zł – niedoszacowanie tylko w tym przypadku wynosi aż 8,2 mln.zł

W tym miejscu wypada przypomnieć, że przewidywane rządowe subwencje przekazywane na 

oświatę w 2024 roku, to kwota 119,1 mln.zł, zaś nasze wydatki łączne (działy 801 i 854) w 2024 

roku na edukację planujemy w kwocie ok. 152,6 mln.zł - różnicę w kwocie aż 33,5 mln.zł musimy 

więc pokryć z własnych środków. Taka sytuacja powtarza się od lat przy stale zwiększającej się 

partycypacji środków finansowych własnych gminy. 

3) co, do OCHRONY ŚRODOWISKA, to stwierdzamy, że realizacja wymiany starych pieców tzw. 

”kopciuchów” w naszym mieście nie skłania ku optymistycznej wizji głównie dlatego, że na ten cel 

planuje się przeznaczyć w 2024 roku zaledwie 500 tys.zł, to drwina z dbałości o klimat i powietrze, 

którym oddychamy. Antysmogowa uchwała Sejmiku Śląskiego została podjęta w 2017 roku, a w 
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Siemianowicach do dzisiaj brakuje inwentaryzacji „kopciuchów”. Grozi naszym dzieciom i wnukom 

kryzys klimatyczny a Prezydent Miasta sprawę bagatelizuje. Uczyńmy więc krok w dobrym 

kierunku i pomóżmy tak Młodym, jak i sobie!

4) co, do spłaty DŁUGÓW, obecny stan zadłużenia, to główny problem budżetu miasta, na co 

również zwracała już niejednokrotnie uwagę Regionalna Izba Obrachunkowa (RIO) w Katowicach    

w swych poprzednich uchwałach, które jednak Prezydent Miasta bagatelizował. 

Na dług miasta składają się wg. stanu na dzisiaj obligacje i kredyty pobrane w latach 2014-2023       

w kwocie łącznej aż 138,6 mln.zł. Zaznaczyć przy tym należy, że rozpoczęcie spłaty w/w kwot 

planuje Prezydent Miasta poczynając od 2024 roku - zamierza wówczas spłacić 3,6 mln.zł 

tj. zaledwie 2,5 % zaciągniętego długu. 

Na tym jednak nie koniec z tym związanych wydatków, gdyż musimy również zapłacić bankom 

koszty obsługi długu, czyli prowizje, odsetki, etc a to kwota olbrzymia, bo aż 119,2 mln.zł.. Ta 

kwota powiększona jeszcze zostanie o nieznane jeszcze dzisiaj koszty wyemitowanych w grudniu 

obligacji w kwocie 28 mln.zł oraz koszty ich emisji i odsetek.

Podsumowując, za pożyczone od banków pieniądze w kwocie łącznej 138,6 mln.zł   miasto zapłaci 

ogółem aż horrendalną kwotę 257,8mln.zł.  

Znajdujemy się blisko granicy, przy której za pożyczone 100% złotych będziemy musieli oddać 

prawie półtora raza tyle. 

Wskutek takiej polityki Prezydenta Miasta musimy zapłacić kredytodawcom tylko z tyt. odsetek      

w 2024 roku – 10,1 mln.zł,  w 2025 – 13,0  mln.zł,  w 2026 – 12,4  mln.zł, zaś w 2027 – 11,8 mln.zł. 

Nasze długi spłacać będą inni aż do 2038 roku, czyli przez kolejne 4 kadencje! Taka polityka 

Prezydenta Miasta jest nieprzyzwoita wobec następców, zarówno w Radzie Miasta, jak 

i przede wszystkim na stanowisku kolejnych prezydentów miasta a wybory samorządowe już 

niebawem.

Zwracamy również uwagę na kolejne zastrzeżenia przedstawione przez RIO w Katowicach w swej 

opinii z dnia 8 grudnia 2023 roku o bliskim przekroczeniu relacji wynikających z art. 242 ust.1 i 2 

oraz art. 243 ust.1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych, co ryzykownych 

relacji wobec zaciągniętego przez nas długu.

Podsumowując nasze prace nad projektem budżetu na 2024 rok stwierdzamy zgodnie, że trudno 

oczekiwać byśmy przedstawionemu stanowi rzeczy udzielili bezapelacyjnego i bezdyskusyjnego 

poparcia oraz byśmy nie uznali, że w zakresie zadłużenia miasta, żyjemy ponad stan kosztem 
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przyszłych kadencji.

Panie Prezydencie Miasta, apelujemy do Pana już po raz kolejny, by proces dalszego zadłużania 

miasta przerwać, by przestrzegał Pan ustawę o finansach publicznych, na co uporczywie wskazuje 

RIO w Katowicach w przedkładanych od 2020 roku opiniach.

Panie Prezydencie Miasta dzisiejsza Sesja Rady Miasta stwarza stosowny czas ku temu, aby przede 

wszystkim Pan oraz wspierający jeszcze Pana radni SMS-u, wzięli – w szczególności w obliczu 

zbliżających się wiosną 2024 roku kolejnych wyborów samorządowych - całkowitą i samodzielną 

odpowiedzialność i za ten budżet i za zaciągnięte przez Pana długi. Pana działania polityczne, jako 

założyciela partii PJJ oraz Pana udział w absorbującej czasowo i merytorycznie kampanii wyborczej 

do Sejmu spowodowało regres w zarządzaniu naszym Miastem.

My zaś, jako Klub radnych Koalicji Obywatelskiej deklarujemy wszystkim Mieszkańcom pełne 

wsparcie ich oczekiwań oraz aktywne włączanie się w prace nad rozwiązywaniem problemów 

Waszych i naszego Miasta, kierujemy się jego dobrem i utrwalaniem samorządności.

Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej:

Małgorzata Gościniak

Karina Siwiec-Magielnicka

Andrzej Gościniak

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Dziękuję bardzo. Widzę, że nie ma więcej zgłoszeń w imieniu klubów dlatego udzielam głosu Panu 

Łukaszowi Rosickiemu. 

Pan Łukasz Rosicki 

Szanowny Panie Prezydencie, Szanowni Państwo Radni, Szanowni Mieszkańcy Siemianowic 

Śląskich, Moja klubowa koleżanka, radna Danuta Sobczyk, przedstawiła szereg liczb, które są 

ważne dla naszego klubu w kontekście decyzji o budżecie. Jak mam to w zwyczaju, chciałbym do 

oświadczenia klubowego dołożyć kilka słów własnego komentarza. 

Na wstępie chciałbym podziękować całemu zespołowi urzędu miasta oraz pracownikom jednostek 

podległych, którzy jak zwykle wykonali rzetelną pracę, by przygotować budżet. 

Jak wiecie nasz klub od dawna zgłaszał uwagi co do polityki prowadzonej przez prezydenta Rafała 

Piecha. W szczególności dotyczyły one w kwestii dotyczącej zadłużenia miasta, wyprzedaży 

majątku, czy potrzeby większego wsparcia szpitala miejskiego. 
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Budżet, który mamy przed sobą jest lepszy niż budżet na rok 2023 – wreszcie zaczynamy 

zmniejszać zadłużenie, w budżecie już po raz kolejny zostały zabezpieczone pieniądze na 

funkcjonowania szpitala, a także mamy kilka ważnych inwestycji w kluczowych obszarach, takich 

jak zasób mieszkaniowy, układ drogowy na Srokowcu, czy choć mniejszy, ale tak wyczekiwany 

chodnik na ulicy Kopalnianej. 

Z drugiej strony mamy budżet, który jest obarczony finansowym grzechem ciężkim. Mianowicie 

zasada równowagi wydatków i dochodów bieżących po raz kolejny nie została spełniona.                  

W prawdzie w latach 2022-2025 takie rozwiązanie zostało dopuszczone, jednak brak zachowania 

tej zasady istotnie wpływa na deficyt, który w 2024 roku wyniesie ponad 15 milionów złotych. 

Deficyt ten nie jest tak wysoki jak zaplanowany na rok 2023, ale biorąc pod uwagę doświadczenia   

z lat ubiegłych, dotyczące chociażby dodatkowych milionów, które musimy przekazywać na 

niepubliczne jednostki oświaty – przypomnę, że w roku szkolnym 2022/2023 było to 9 milionów 

złotych więcej niż przewidzieliśmy w budżecie na 2023 rok, to mam wątpliwości, czy uda się go 

utrzymać w ryzach. Łatwo policzyć, że przy wolnych środkach wynoszących blisko 19 milionów 

złotych, i wydaniu 15 milionów na pokrycie deficytu, zostają nam 4 miliony na pokrycie kosztów, 

które mogą oscylować w kwocie nawet 10 milionów złotych, a których z przyczyn obiektywnych 

nie możemy dziś zaplanować. 

Oczywiście wiemy, że rzeczywiste przepływy i płynność finansowa rządzą się swoimi prawami, lecz 

zarówno obecny prezydent oraz rada, jak i osoby, które będą reprezentować siemianowiczan po 

30 kwietnia 2024 muszą zachować czujność, bo dostrzegam ryzyko, że jeśli tym razem budżet 

będzie realizowany zgodnie z planem i niepubliczne placówki oświatowe znów będą sięgać po 

dodatkowe środki to pieniędzy znowu trzeba będzie szukać w działach kredytowych banków lub 

poprzez emisję kolejnych obligacji. 

Szanowny Panie Prezydencie, Szanowni Państwo Radni, 

Głosując za budżetem w poprzednich, niestety chudych dla naszego miasta latach, miałem spore 

wątpliwości i mam je również dzisiaj. Jednak podobnie jak cały klub Prawa

i Sprawiedliwości, stawiam rozwój miasta na pierwszym miejscu, dlatego mimo mankamentów 

zagłosuję za budżetem. Zagłosuję za, bo nasz wieloletni postulat o redukcji zadłużenia wreszcie 

został wysłuchany. Bo musimy iść do przodu. Bo nauczyciele i urzędnicy nie mogą bać się 

o wypłaty, a mieszkańcy zasługują na wyczekiwane od dawna inwestycje.
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A w razie przyszłych problemów jako radni zawsze możemy zgłaszać poprawki przy okazji 

comiesięcznej nowelizacji budżetu, jak to z resztą już kiedyś na tej sali zrobiłem i czego mam 

nadzieję, nie będę musiał robić w przyszłym roku.  Dziękuję. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta 

Dziękuję bardzo. Udzielam głosu Panu Przewodniczącemu Grzegorzowi Mól. Jeżeli Państwo 

chcecie żeby to było do protokołu to Państwa wystąpienie to bardzo bym prosił żeby w wersji 

elektronicznej przekazać do Biura Rady. 

Pan Grzegorz Mól 

Panie Prezydencie. Mimo tego, że budżet faktycznie wydaje się rekordowy, jest rekordowy, bo 

przekracza te pół miliarda, nie jest to budżet moich marzeń ani nikogo z nas, będę głosować za 

budżetem z kilku powodów. Nie będę tu mówić o powodach ekonomicznych, bo podpisuję się pod 

opinią Pana Przewodniczącego Matczaka i pod opinią Komisji a także opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, zresztą wiele słów na ten temat moi przedmówcy powiedzieli. Te powody to po 

pierwsze to trwające bądź rozpoczęte inwestycje w tym bardzo istotne, bardzo ważne takie, jak 

remont wielomilionowy biblioteki, czy zaplanowana i ogłoszona budowa nowej hali sportowej, za 

którą ja i Radny Nowara i cały Klub SMS wnioskował. Nie chcielibyśmy, żeby ewentualne 

nieprzyjęcie budżetu i jakieś prowizorium byłoby zagrożeniem dla tych inwestycji, w związku 

z czym to jest jeden z powodów dla których poprzemy budżet. Po drugie w budżecie zaplanowane 

są środki na realizację części wniosków, które także składał Klub radnych SMS oraz moich. Między 

innymi niezwykle ważna jest kwestia projektowania i przebudowy skrzyżowania ulicy Kapicy 

z Sobieskiego Kopalnianej i Olimpijskiej, uwzględniającą nową organizację ruchu na ulicy 

Olimpijskiej-Kopalnianej. To jest petycja stale pojawiająca się w rozmowach z mieszkańcami oraz 

podczas prac Komisji ds. organizacji ruchu. To jest rejon wielu wypadków w okolicy i liczę, że 

będzie to okazji do tego aby wybudować chodnik wzdłuż ulicy Kopalnianej, ale nie ograniczając pas

ruchu lub wycinając drzewa, ale tworząc trakt pieszo-rowerowy po śladzie kolejki wąskotorowej. 

Apeluję aby zrobić to przy okazji tego projektu porządnie, tak jak trzeba. Kolejny ważny punkt to 

inwestycje związane z remontem kamienic w centrum, a w zasadzie w obszarze rewitalizacji. Przez 

wiele miesięcy pracowaliśmy, część radnych w Komitecie rewitalizacji bądź jako Rada 

przyjmowaliśmy kolejne etapy programu rewitalizacji, między innymi przyjęliśmy obszar, w którym

obecnie będzie realizowanych wiele remontów kamienic. Jak Pan Prezydent wspomniał to 90 
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milionów, znacząco wpłynie na wygląd centrum i tego obszaru rewitalizacji, szczególnie bardzo się 

cieszę, że kamienica, która jest bliska memu sercu, czyli ulica Sobieskiego 2, kamienica, w której 

mieścił się Ratusz Gminy Laura Huta zostanie odnowiona. Chciałbym zaznaczyć, że mam nadzieję, 

że z elewacji nie zniknie, a w zasadzie pojawi się zegar, który był pod dachem. Na parterze tego 

budynku jest także lokal, który myślę że po remoncie, jeśli remont obejmie ten lokal użytkowy, 

byłby świetnym miejscem na jedną z placówek, filii, placówek kulturalnych w mieście. Wreszcie 

drogi i chodniki, te o których wspomniałem w pytaniach 

z przebiegu prac między sesjami, to jest bardzo ważny temat, cieszę się, że Pan Prezydent podjął 

już prace związane z inwentaryzacją  szkód, które powstały. Natomiast znamienną sytuacją jest to, 

że autopoprawka wprowadza ulicę Parkową jako remontowaną po raz kolejny, po tych 9 latach. Ja 

pamiętam, że to była jedna z pierwszych dróg, które udało nam się wyremontować w mieście po 

latach zastoju, jeśli chodzi o inwestycje w tym sektorze. Mam nadzieję, że będzie Pan Prezydent 

zwracać uwagę także na kolejne drogi, które wówczas były remontowane a teraz już wymagają 

uwagi. Biorąc pod uwagę powyższe, będę głosować za, podobnie jak radni Klubu SMS. Dziękuję.

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta 

Dziękuję bardzo. Udzielam głosu Panu Przewodniczącemu Andrzejowi Gościniakowi. 

Pan Andrzej Gościniak

Szanowny Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie. Stanowisko Klubu Koalicji Obywatelskiej 

zostało przedstawione, chcę jedną rzecz zrekapitulować. Bez urazy Panie Prezydencie. Dzisiaj 

sytuację mamy taką, że do 2038 roku musimy zwrócić 262 miliony złotych wraz z obsługą, to jest 

tak, że średnio za każdy pożyczony 1 milion złotych będziemy my, raczej nasi następcy, zwracali 

milion osiemset trzydzieści. Mówię średnio, to jest prawie dwa razy tyle, czy pożyczanie na takich 

warunkach ma sens? Naszym zdaniem nie. I Panie Przewodniczący, jeszcze jedna rzecz, szanowna 

Pani Skarbnik, pragnę w imieniu Klubu na Pani ręce złożyć serdeczne podziękowania przede 

wszystkim za to, że nigdy nie odmawiała Pani swej wiedzy nam jako Klubowi, dziękujemy 

serdecznie za obecność, za dzielenie się swoją wiedzą. A także na Pani ręce serdeczne 

podziękowania i dla Pani i dla zespołu osób, pozwolę sobie je wymienić Panią Grzesiok, z którą 

wielokrotnie jestem w kontakcie, z której wiedzy również korzystam, za rzetelne przygotowanie 

tak obszernego  materiału. Bardzo dziękujemy.  
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Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Bardzo dziękuję. Udzielam głosu Panu Przewodniczącemu Janowi Nycz. 

Pan Jan Nycz 

Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Bardzo, bardzo króciutko. Nigdy nie 

będzie takiego budżetu, z którego wszyscy byliby zadowoleni.  Jest to zawsze doskonała okazja, 

żeby wytykać jakieś błędy, tworzyć jakieś historie o tym, że zadłużenie mogłoby być większe lub  

mniejsze. Oczywiście zawsze można, ale powinniśmy cieszyć się z tego, że jako miasto idziemy do 

przodu, że się rozwijamy, że inwestycje w dużym stopniu są realizowane, że wreszcie znajdują się 

też w budżecie miejsce na te inwestycje, które od kilku lat, z przyczyn różnych, czy to 

pandemicznych, czy to finansowych związanych z wojną i różnymi sytuacjami na rynku, czy 

przetargami zaskoczonymi inflacją, że te pieniądze gdzieś tam znajdują, że jako miasto będziemy 

mogi się rozwijać.  Jako przedstawiciel mieszkańców, którym na tym bardzo zależy, żeby miasto się

rozwijało, w tych dziedzinach inwestycyjnych, chciałem bardzo serdecznie podziękować za ten 

budżet.  Dziękuję.     

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta  

Dziękuje bardzo. Szanowni Państwo, nie ma więcej zgłoszeń, w związku z tym teraz ja bardzo 

serdecznie podziękuję. Przede wszystkim Pani Skarbnik, na Pani ręce dla wszystkich pracowników 

za tytaniczną pracę, o której tu już mówili przedmówcy, ale także podziękowania dla Komisji 

Finansowo-Budżetowej, która z naszej strony przede wszystkim pochylała się nad tym budżetem. 

Bardzo serdecznie dziękuję także za analizę, jaką tutaj Państwo przeprowadzili, zwłaszcza bardzo 

dogłębną analizę ze strony Klubów, która była, mogliśmy przypomnieć sobie co nam za chwileczkę 

pomoże podjąć decyzję. 

Szanowni Państwo nie będę ukrywać, że zastanawialiśmy się, jaką większością podejmuje się 

w takiej sytuacji decyzję, a to dlatego, że w normalnej sytuacji, kiedy są kredyty w budżecie  

zawsze musi być bezwzględna, bo jeżeli jest jakieś zobowiązanie finansowe pojawiające się, to 

musi być to bezwzględną większością głosów. W tym budżecie nie ma takiego zobowiązania, 

bardzo bym prosił do mikrofonu Pani Skarbnik, żeby to wybrzmiało a następnie poproszę o opinię 

prawną w tym temacie. Panie Prezydencie można? Bardzo proszę Pani Skarbnik.
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Pani Katarzyna Chrapek-Rogowska Skarbnik Miasta: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Prezydencie i zaproszeni goście.  Tak potwierdzam, 

zgodnie chyba z art.89 nie mamy takich zobowiązań ani nie jest zaplanowany żaden kredyt, ani 

żadne obligacje.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta : 

Dziękuje bardzo. Czy Pan mecenas  może ustosunkować się do takiej sytuacji?

Pan Wojciech Staszczak Adwokat: 

Panie Prezydencie, Panie Przewodniczący, Szanowna Rado. W związku z tym, co powiedziała Pani 

Skarbnik, jak rozmawialiśmy, zwykłą większością.  

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta: 

Szanowni Państwo przechodzimy do podpunktu d) podjęcie uchwał w sprawie. 

d) projekt uchwały:

1a/LXVI/2023 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2038 (wraz 

z autopoprawką)

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Społecznej - głosowanie indywidualne na Sesji. 

Komisja Finansowo-Budżetowa – za – 2, przeciw – 0, wstrzym. - 1.

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – za – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 2.

Komisja Rewizyjna - głosowanie indywidualne na Sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały 1a/LXVI/2023 w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2038.

głosowanie: za                -             16

przeciw       -              3

wstrzym.     -              1

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2038 (wraz z autopoprawką)
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/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

projekt uchwały:

2a/LXVI/2020 w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2024 rok (wraz z autopoprawką)

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej głosowanie indywidualne na Sesji. 

Komisja Finansowo-Budżetowa – za – 2, przeciw – 0, wstrzym. - 1.

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – za – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 2.

Komisja Rewizyjna głosowanie indywidualne na Sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały 2a/LXVI/2023 w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta na 2024 rok (wraz z autopoprawką)

głosowanie: za                -             16

przeciw       -              3

wstrzym.     -              1

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu miasta na 2024 rok (wraz z autopoprawką)

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Pan Rafał Piech Prezydent Miasta

Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, Szanowni Państwo, Ja tak króciutko, z całego serca 

dziękuję za podjęcie tej odpowiedzialności, no bo wiadomo, jeżeli ktoś mówi, że bierze 

odpowiedzialność, a głosuje przeciw kilka lat, no to jaką bierze odpowiedzialność? Nie bierze 

żadnej odpowiedzialności tak naprawdę i nie ma udziału w rozwoju tego miasta, to trzeba sobie 

jasno powiedzieć. Jeżeli chodzi moi drodzy tak króciutko, zanim podsumuję i podziękuję już 

wszystkim, pamiętajmy o tym moi drodzy, jeżeli mówimy o nieruchomościach to mamy takie 

miasta na przykład jak Tychy, które się mają bardzo dobrze, nie mają ani metra kwadratowego 

gruntu miejskiego, tu o to chodzi właśnie, żeby nie trzymać dziesiątek hektarów tylko, żeby 

rozwijać tą przestrzeń, żeby tam powstawały przedsiębiorstwa, żeby były miejsca pracy, żeby były 

wpływy do podatków, to jest klucz.
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Mieszkania, dlaczego taka decyzja? BGK realizował moi drodzy pewne projekty, finansował 

mieszkania, podchodziliśmy z Panią Prezydent z całym zespołem wielokrotnie, kiedy 

dowiedzieliśmy się, że czynsz może być na poziomie 1900 - 2000 złotych, a dzisiaj nawet i więcej, 

to jeszcze raz zaznaczam 400 mieszkań, pustostanów, które mamy remontując je, zamiast jednego 

mieszkania z BGK, czy z jakiegoś innego banku, gdzie pozyskamy środki i będziemy płacić 2000  

albo 2500 dzisiaj już czynszu, zrobimy 10 mieszkań i wyremontujemy je.

Dwa, piece, jeżeli chodzi o ogrzewanie i dotacje, następnym razem zachęcam Szanowni Państwo, 

zadzwońcie do Pani kierownik, zapytajcie zanim będziecie opowiadać nieprawdziwe rzeczy

i wprowadzać sześćdziesiąt tysięcy mieszkańców w błąd. Wiem, że nas słucha około pięćdziesięciu, 

stu, ale może kiedyś to dojdzie do innych mieszkańców i będą po prostu wprowadzani w błąd, 

będą myśleli, że radny ich kłamie. 15 wniosków w zeszłym roku na zmianę źródła ogrzewania, 

miasto ze swojej strony 200 wniosków, zrealizowaliśmy sami, wymieniliśmy 200 źródeł ogrzewania

na nowoczesne ogrzewanie, to jest tak dla informacji. Myślę, że jest to ważne. 

32% nie 50. Ja dziękuję Pani radnej Sobczyk, Panu Rosickiemu, Panu Nyczowi za tą obiektywność, 

bo ten obiektywizm jest taki ważny, gdzie mówicie właśnie o tym, że nie jest pięknie. Moi drodzy 

Siemianowice Śląskie to nie jest bogate miasto, co to jest za sukces, jeżeli ja będę miał sto 

milionów na koncie i kupię sobie nowego mercedesa, każdy powie jaka to sztuka, każdy tak 

potrafi. Sztuka jest w mieście, gdzie jest trudna sytuacja finansowa, gdzie jak to mówią per capita 

nie jesteśmy bogaci, a zrealizowaliśmy tyle rzeczy w 9 lat, więc moi drodzy o czym tu mówimy, to 

co Pan Nycz powiedział dokładnie o to chodzi, to jest sztuka zrealizować tyle rzeczy. Jeżeli chodzi

o zobowiązania, pamiętacie 9 lat temu i 5 lat temu, jak rozmawiałem z wami, co mówiliście?

Musimy iść w kierunku zobowiązań pewnych, żeby móc zabezpieczyć wkłady własne. Moi drodzy, 

my nie zrealizowaliśmy inwestycji na poziomie 50 milionów, ale chyba na poziomie 500 milionów  

w te 9 lat, więc żeby zrealizować te 500 milionów potrzeba było wkładów własnych, gdyby nie

50 milionów zadłużenia, które musieliśmy spłacić za szpital, bo wiemy jaka jest sytuacja, choć 

zarządy starają się jak mogą. Pani prezes stara się jak może, nie wykrzesa już nic, będzie ta strata 

tych 9 – 10 milionów, które my musimy pokrywać jako miasto i bierzemy na to zobowiązania, tak 

bierzemy kredyty, żeby spłacić zadłużenia przykładowo szpitala, to jest w perspektywie tych 

ostatnich lat 50 milionów, było by dużo mniej, ale to jest też wasza decyzja, dołóżmy 5, dołóżmy 

10. Ja się z tym zgadzam, jestem tego samego zdania, ale to wy tez sugerujecie to, a potem mi 

zarzucacie, że są duże zobowiązania, więc bądźmy też kochani w tym wszystkim obiektywni. 

Oczywiście różnić się powinniśmy szlachetnie jak mówił Jan Paweł II, bo nie ze wszystkim możemy 
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się zgadzać, mamy różne światopoglądy, ale bądźmy obiektywni. Ja też kiedyś popełniałem ten 

błąd jak byłem radnym, bo też mnie ponosiły emocje. Dziś nauczony doświadczeniem podchodzę 

to tego zupełnie inaczej, dlatego kochani niezależnie czy to SMS, jak Pani mówi, który ma wziąć 

odpowiedzialność, weźmie odpowiedzialność, bo w dużej mierze przyczynił się do tego ze mną, bo 

tworzyliśmy program wspólnie, szliśmy przez te 9 lat i dalej idziemy razem, więc jeśli ktoś ma 

jakiekolwiek wątpliwości to je rozwiewam w tym miejscu. Bierzemy oczywiście pełną 

odpowiedzialność i myślę tak jak i Pani radna Sobczyk, czy Pan Rosicki, Pan Nycz Pan Mól, którzy 

się wypowiadali, oczywiście są za i przeciw, ale bierzmy odpowiedzialność za to co robimy, bo nie 

mamy prawa tak naprawdę potem w kampanii się chwalić, my zrobiliśmy, co zrobiliśmy? Byliśmy 

przeciw za każdym budżetem, gdzie co roku rozwijamy miasto, proste, tak to wygląda. Tyle z 

kwestii podsumowania, a teraz kochani chciałbym przejść do podziękowań. Chciałbym jeszcze raz 

podziękować Pani Skarbnik i na ręce Pani Skarbnik złożyć podziękowania, za tak dobrze 

przygotowany budżet, za tą całoroczną pracę, współpracę, dobrą współpracę, przede wszystkim 

merytoryczną, i Wy na tą merytorykę zawsze możecie ze strony tego pionu i Pani Skarbnik liczyć, 

dziękuję bardzo Pierwszemu Zastępcy Pani Agnieszce Gładysz, drugiemu zastępcy Pani Beacie 

Gałeckiej, Sekretarzowi Miasta Panu Adamowi Skowronkowi i całemu zespołowi, wszystkim 

pionom, wszystkim współpracownikom. Moi drodzy my wszyscy składamy się na to, że miasto się 

zmienia, tak naprawdę, że ten budżet udaje się spiąć. Nikt nie jest w stanie tego zrobić sam, 

potrzebujemy też i radnych, organu stanowiącego, w sumie jesteśmy wtedy jednym ciałem, choć 

dwa organy tak naprawdę. Jeszcze raz dziękuję z całego serca, za Waszą otwartość, za Wasze 

poparcie. Jeszcze chciałbym nadmienić, bo to już w kwestiach informacyjnych powinienem, ale po 

sesji chciałem zaprosić też Państwa na krótką, może nie krótką, ale wigilię do małej sali posiedzeń, 

żebyśmy tam mogli się przełamać opłatkiem, bardzo dziękuję.

Przewodniczący Rady Miasta podziękował wszystkim i za zgodą Rady ogłosił 10 minutową przerwę.

Po przerwie ponownie rozpoczęto obrady Rady Miasta.

Ad.  7

Podjęcie uchwał w sprawie.

projekt uchwały:

12/LXVI/2023 – zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023 – 2038
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Opinie Komisji:

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji –  indywidualnie na Sesji.

Komisja Finansowo – Budżetowa –  za – 3, przeciw – 0, wstrzym.- 0.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały 12/LXVI/2023 w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023 – 2038

głosowanie:

za              -          16

przeciw     -           0

wstrzym.   -           1

2 osoby nie głosowały

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023 – 2038

projekt uchwały:

13/LXVI/2023 – zmian budżetu miasta na 2023 rok

Opinie Komisji:

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji –  indywidualnie na Sesji.

Komisja Finansowo – Budżetowa –  za – 3, przeciw – 0, wstrzym.- 0.

Dyskusja:

Pan Adam Cebula

Prezydent Miasta Rafał Piech

Pan Adam Cebula

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Prezydent Miasta Rafał Piech

Pan Krzysztof Rycman – Naczelnik Wydziału Inwestycji

Pan Grzegorz Mól

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 13/LXVI/2023 w sprawie 

zmian budżetu miasta na 2023 rok
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głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu 

miasta na 2023 rok

projekt uchwały:

3/LXVI/2023 – uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i kanalizacyjnych będących w posiadaniu Wodociągów Siemianowickich Aqua-Sprint Sp. z o.o. na 

lata od stycznia 2024r. do grudnia 2026r.

Opinie Komisji:

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Polityki Społecznej –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – indywidualnie na Sesji

Dyskusja:

Pan Łukasz Rosicki

Prezydent Miasta Rafał Piech

Pan Andrzej Gościniak

Pan Adam Cebula

Pan Grzegorz Mól

Pan Łukasz Rosicki

Pan Tomasz Nowara

Pan Adam Cebula

Pan Dariusz Sustik – przedstawiciel firmy Aqua Sprint

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 3/LXVI/2023 w sprawie 

uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i kanalizacyjnych będących w posiadaniu Wodociągów Siemianowickich Aqua-Sprint Sp. z o.o. na 
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lata od stycznia 2024r. do grudnia 2026r.

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych będących w

posiadaniu Wodociągów Siemianowickich Aqua-Sprint Sp. z o.o. na lata od stycznia 2024r. do 

grudnia 2026r.

projekt uchwały:

4/LXVI/2023 – wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy, na czas nieoznaczony, nieruchomości gruntowej o powierzchni 442m2, 

położonej w Siemianowicach Śląskich w rejonie ulicy Wróbla, będącej fragmentem działki 

geodezyjnej nr 21-4165/293, stanowiącej własność Gminy Miasta Siemianowice Śląskie, 

z przeznaczeniem na ogródek działkowy

Opinie Komisji:

Komisja Finansowo – Budżetowa –  za – 2, przeciw – 0, wstrzym.- 1

Komisja Polityki Społecznej –  za – 2, przeciw – 0, wstrzym.- 2

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – indywidualnie na Sesji

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 4/LXVI/2023 w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

na czas nieoznaczony, nieruchomości gruntowej o powierzchni 442m2, położonej w 

Siemianowicach Śląskich w rejonie ulicy Wróbla, będącej fragmentem działki geodezyjnej nr 21-

4165/293, stanowiącej własność Gminy Miasta Siemianowice Śląskie, z przeznaczeniem na 

ogródek działkowy

głosowanie:

za              -          13

przeciw     -           6
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wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, na czas 

nieoznaczony, nieruchomości gruntowej o powierzchni 442m2, położonej w Siemianowicach 

Śląskich w rejonie ulicy Wróbla, będącej fragmentem działki geodezyjnej nr 21-4165/293, 

stanowiącej własność Gminy Miasta Siemianowice Śląskie, z przeznaczeniem na ogródek działkowy

projekt uchwały:

5/LXVI/2023 – ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie miasta 

Siemianowice Śląskie na 2024 rok

Opinie Komisji:

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Polityki Społecznej –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – indywidualnie na Sesji

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 5/LXVI/2023 w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie miasta Siemianowice Śląskie 

na 2024 rok

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie miasta Siemianowice Śląskie na 2024 

rok

projekt uchwały:

6/LXVI/2023 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie 

a Miastem Sosnowiec w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz 

osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień 
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w Sosnowcu w roku 2024

Opinie Komisji:

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Polityki Społecznej –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – indywidualnie na Sesji

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 6/LXVI/2023 w sprawie 

zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Sosnowiec w sprawie 

realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych

z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2024

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Sosnowiec w sprawie realizacji 

zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu 

Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2024

projekt uchwały:

7/LXVI/2023 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem 

Chorzów w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób 

nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom

Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2024

Opinie Komisji:

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Polityki Społecznej –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – indywidualnie na Sesji
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Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 7/LXVI/2023 w sprawie 

zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Chorzów w sprawie 

realizacji zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych

z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom 

w Chorzowie w roku 2024

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie a Miastem Chorzów w sprawie realizacji 

zadania publicznego – udzielanie świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu 

Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom 

w Chorzowie w roku 2024

projekt uchwały:

8/LXVI/2023 – przekazania dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonanie zadań z zakresu 

udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice 

Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2024

Opinie Komisji:

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Polityki Społecznej –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – indywidualnie na Sesji

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 8/LXVI/2023 w sprawie 

przekazania dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonanie zadań z zakresu udzielania 

świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do 

Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2024

głosowanie:

za              -          19
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przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przekazania 

dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonanie zadań z zakresu udzielania świadczeń na rzecz 

osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień 

w Sosnowcu w roku 2024

projekt uchwały:

9/LXVI/2023 -  przekazania dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonanie zadań z zakresu 

udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice 

Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2024

Opinie Komisji:

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Polityki Społecznej –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – indywidualnie na Sesji

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 9/LXVI/2023 w sprawie  

przekazania dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonanie zadań z zakresu udzielania 

świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do 

Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2024

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przekazania 

dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonanie zadań z zakresu udzielania świadczeń na rzecz 

osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Miasta Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy 

Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie w roku 2024
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projekt uchwały:

10/LXVI/2023 - określenia warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych

Opinie Komisji:

Komisja Finansowo – Budżetowa –  za – 2, przeciw – 1, wstrzym.- 0

Komisja Polityki Społecznej –  za – 2, przeciw – 0, wstrzym.- 2

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – indywidualnie na Sesji

Dyskusja:

Pani Karina Siwiec-Magielnicka

I Zastępca Prezydenta Miasta Agnieszka Gładysz

Pan Adam Cebula

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 10/LXVI/2023 w sprawie 

określenia warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych

głosowanie:

za              -          15

przeciw     -           4

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie określenia 

warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych

projekt uchwały:

11/LXVI/2023 - częściowej zmiany Uchwały nr 286/2020 Rady Miasta Siemianowic Śląskich 

z dnia 17 grudnia 2020r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 

(Miastu) Siemianowice Śląskie lub jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organu i osób uprawnionych do udzielania ulg
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Opinie Komisji:

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Polityki Społecznej –  za – 3, przeciw – 0, wstrzym.-1

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – indywidualnie na Sesji

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 11/LXVI/2023 w sprawie 

częściowej zmiany Uchwały nr 286/2020 Rady Miasta Siemianowic Śląskich z dnia 17 grudnia 

2020r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie (Miastu) 

Siemianowice Śląskie lub jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej 

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organu i osób uprawnionych do udzielania ulg

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie częściowej 

zmiany Uchwały nr 286/2020 Rady Miasta Siemianowic Śląskich z dnia 17 grudnia 2020r. 

w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie (Miastu) Siemianowice 

Śląskie lub jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej 

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organu i osób uprawnionych do udzielania ulg

Ad. 8

Przyjęcie terminarza Sesji Rady Miasta do końca kadencji.

Projekt terminarza i planu pracy Rady Miasta Siemianowic Śląskich do końca kadencji Radni 

otrzymali.

Radni  nie zgłosili uwag do przedstawionych propozycji. 

34



Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie terminarz Sesji Rady Miasta Siemianowic 

Śląskich  do końca kadencji

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

1 osoba nie  głosowała

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła terminarz Sesji Rady Miasta do 

końca kadencji.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie plan pracy Rady Miasta Siemianowic Śląskich 

do końca kadencji

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

1 osoba nie  głosowała

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła plan pracy Rady Miasta do końca 

kadencji.

Ad. 9

Przyjęcie terminarzy posiedzeń i planów pracy Komisji stałych Rady Miasta

Projekty planów pracy Komisji radni otrzymali.

Rada Miasta nie zgłosiła uwag do proponowanych planów pracy Komisji stałych.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie plany pracy wraz z terminami posiedzeń 

następujących komisji:

Komisja Rewizyjna

głosowanie:

za              -          19
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przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła plan pracy wraz z terminarzem 

posiedzeń Komisji Rewizyjnej do końca kadencji.

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła plan pracy wraz z terminarzem 

posiedzeń Komisji Rozwoju Miasta i Inwestycji do końca kadencji.

Komisja Finansowo – Budżetowa

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła plan pracy wraz z terminarzem 

posiedzeń Komisji Finansowo – Budżetowej do końca kadencji.

Komisji Polityki Społecznej

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła plan pracy wraz z terminarzem 

posiedzeń Komisji Polityki Społecznej do końca kadencji.
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Ad. 10

Powołanie Komisji Uchwał do końca kadencji.

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował  powołanie  Komisji  Uchwał w dotychczasowym 

składzie: Aleksandra Krążek, Barbara Patyk – Płuciennik, Bartłomiej Pieczykolan, Tomasz Nowara, 

Łukasz Rosicki. Powyższe osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie powołanie Komisji Uchwał do końca kadencji 

w składzie: Aleksandra Krążek, Barbara Patyk – Płuciennik, Bartłomiej Pieczykolan, Tomasz 

Nowara, Łukasz Rosicki

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta powołała Komisję Uchwał do końca 

kadencji w składzie: Aleksandra Krążek, Barbara Patyk – Płuciennik, Bartłomiej Pieczykolan, 

Tomasz Nowara, Łukasz Rosicki. 

Ad. 11

Sprawy informacyjne.   

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż wpłynął wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego 

w sprawie skargi mieszkańca Siemianowic Śląskich na Uchwałę nr 27/2019 

w sprawie określenia kryterium przyjęcia do przedszkoli. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta podziękował wszystkim ze współpracę w roku 2023 

i przekazał świąteczne życzenia.

W sprawach informacyjnych głos zabrali:

Pani Danuta Sobczyk, która w imieniu Klubu Prawa i Sprawiedliwości podziękowała za współpracę i

przekazała świąteczne życzenia.
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Ad. 12

Zamknięcie obrad Sesji.

Przewodniczący Rady Miasta Pan Adam Cebula zamknął LXVI Sesję Rady Miasta Siemianowic 

Śląskich VIII kadencji.

Sesja zakończyła się o godz. 16:00

Przewodniczący Rady Miasta           

/-/ Adam Cebula

Protokołowała:

/-/ Katarzyna Majer
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